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Abstract (en)
The invention relates to a device for drilling exactly aligned dowel holes in two boards or the like to be connected to one another by dowels and
adhesive bonding, consisting of a plate which can be placed on the board to be drilled and has at least one guide hole for a drill and an adjustable
and removable stop. In order to dispense with the hitherto necessary insertion and removal of the dowels in the dowel holes of one board for
determining the position of the drill holes in the second board, an adjustable centring pin (14) sensing a dowel hole (16) in the already drilled board
(1) in an aligned manner is allocated to the guide hole (9). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Vorrichtung zum Bohren von genau miteinander fluchtenden Dübellöchern in zwei durch Dübel und Klebung
miteinander zu verbindenden Brettern oder dgl., bestehend aus einer auf dem zu bohrenden Brett auflegbaren Platte mit mindestens einem
Führungsloch für einen Bohrer und mit einem einstellbaren und abnehmbaren Anschlag. Um zu erreichen, daß das bisher erforderliche Einsetzen
und Entfernen der Dübel in den Dübellöchern eines Brettes zur Lagebestimmung der Bohrungen des zweiten Brettes entfällt, ist dem Führungsloch
(9) ein ein Dübelloch (16) des bereits gebohrten Brettes (1) fluchtend abtastender, verstellbarer Zentrierstift (14) zugeordnet. <IMAGE>
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